
Zápis ze školské rady dne 9. 10. 2012 

 

Přítomni: 

PhDr. Iva Pospíšilová, MUDr. Alena Ryšavá, RNDr. Jana Randíková, Mgr. Marek Holinka, Ing. 

Tomáš Havlíček, Mgr. Roman Bartoníček 

Hosté: ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček 

Program: 

1) Výroční zpráva 

2) Změny v klasifikačním řádu 

3) Strategie náboru nových studentů 

4) Dlouhodobý záměr školy 

5) iPady v primě 

6) Diskuse 

Usnesení: 

1) Členové rady neshledali ve výroční zprávě za tento rok žádné nedostatky a jednomyslně jí přijali 

2) Byla schválena úprava klasifikačního řádu - došlo k úpravě v článku d) vypuštěno „do třídní knihy 

zapíše“ ; dále byl vypuštěn článek i) hodnocení maturitních písemek a oddíl j) byl přejmenován na 

i); ŠR tyto úpravy jednomyslně schválila  

3) Ředitel školy seznámil členy ŠR s představou strategie náboru nových studentů, která reflektuje 

demografické změny posledních let 

4) Ředitel školy okomentoval dlouhodobý záměr školy a odpovídal členům na dotazy 

5) Byl zrekapitulován měsíční provoz iPadů v primě a představeny jeho další možnosti. Taktéž byl 

představen záměr zavést tyto pomůcky i do dalších ročníků víceletého gymnázia. 

5) V rámci diskuse byla opět otevřena otázka zavedení, respektive posílení dopravní autobusové 

linky ze Zruče nad Sázavou, aby tak byl saturován zájem místních studentů o střední školy v Kutné 

Hoře. Bude sepsán dopis a zaslán ke zřizovateli s prosbou o změny. 

 

 

                                           předseda ŠR Roman Bartoníček 

 


